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INTERPELÁCIA POSLANCA MIESTNEHO ZASTUPITEĽSTVA 

 
 
POSLANEC:   Ing. Martin MEDVEĎ 
INTERPELOVANÝ:  starosta mestskej časti Ing. Roman LAMOŠ 
 
TEXT INTERPELÁCIE:  Predniesol otázku na oddelenie životného prostredia ohľadom 
kvality spodnej vody, ktorá sa využíva na polievanie záhrad, nakoľko sme v ohrození z 
Vrakúňskej skládky – máme nejaké aktuálne informácie týkajúce sa kvality pozemnej vody 
nakoľko v prípade potvrdenej závadnosti by bolo vhodné informovať obyvateľov danej 
lokality. 
 
ODPOVEĎ:   Mgr. Veronika BERNER ĎURINOVÁ (oddelenie životného prostredia, 
odpad. a cest. hospodárstva) 
TEXT ODPOVEDE: v minulom roku bol Úrad verejného zdravotníctva SR požiadaný o 
stanovisko ku kvalite vôd v k.ú. Podunajské Biskupice. Na základe tejto žiadosti nám bolo 
oznámené, že v bratislavských mestských častiach Vrakuňa a Podunajské Biskupice sa 
odporúča nepoužívať vodu zo studne na pitie, osobnú hygienu či polievanie plodín. Vo vode 
sa môžu nachádzať organické látky z výroby pesticídov a ich koncentrácia vo vode môže pri 
pravidelnom užívaní predstavovať isté zdravotné riziko. Nakoľko údaje vychádzajú zo správ o 
kvalite vôd z roku 2019 a 2020, požiadali sme Úrad verejného zdravotníctva SR o aktuálne 
stanovisko a taktiež sme oslovili aj Ministerstvo životného prostredia SR, Sekcia geológie a 
prírodných zdrojov o zaslanie parciel, ktoré sa nachádzajú v oblasti zasiahnutej 
kontaminačným mrakom a aké látky a v akom množstve boli zistené. 
Po obdŕžaní stanoviska budeme obyvateľov informovať. 
 
 
 
 
 
 Ing. Roman Lamoš, v.r. 
 starosta 


